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Obec Velatice
Obecní úřad Velatice

Z Á P I S
ze zasedání č. 2/2021 Zastupitelstva obce Velatice

Místo konání: OU Velatice - Rodinné centrum

Doba konání: 8. 4. 2021 od 18:00 hodin
Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na městském úřadě.

Přítomno: 7 členů zastupitelstva
Omluveni: Petr Košina, Veronika Kadlecová
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Tomáš Šenkyřík
Zapisovatel*: Anna Severová
Ověřovatelé zápisu: Martin Sedlák, Zdeněk Severa,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení, určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele

Zahájení
Starosta obce přivítal zastupitele a přítomné občany a zahájil zasedání zastupitelstva obce Velatice č. 2/2021
v 18:10 hod.

Starosta následně konstatoval, že informace o konání zastupitelstva byla v souladu se zákonem zveřejněna
na úřední desce obecního úřadu. Starosta konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva, omluvena je
Veronika Kadlecová a Petr Košina. Zastupitelstvo je tak usnášení schopné.

Starosta obce navrhl za zapisovatele Annu Severovou a za ověřovatele M. Sedláka a Z. Severu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice volí za zapisovatele Annu Severovou a za ověřovatele M. Sedláka a Z. Severu.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Sedlák, Severa)

Usnesení č. 1-2/2021 bylo schváleno.

2. Schválení programu

Program
Starosta obce přednesl body programu dle zveřejněné pozvánky na zasedání zastupitelstva.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice schvaluje následující program zasedání:

1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele
2) Schválení programu
3) Výběr dodavatele na opravu mostu do Zaosadí
4) Výběr dodavatele na pořízení komunální techniky
5) Žádost o prominutí nájmu - obecní nebytové prostory
6) Výběr dodavatele na opravu střechy MŠ Velatice
7) Žádost o podporu projektu Nový domov
8) Schválení závěrečného účtu obce Velatice za rok 2020
9) Záměr prodeje pozemku 
10) Diskuze
11) Závěr

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2-2/2021 bylo schváleno.

3. Výběr dodavatele na opravu mostu do Zaosadí

Oprava mostu
Byly rozeslány poptávky pro podání nabídek na opravu mostu dle projektové dokumentace. Doručeny byly celk.
3  nabídky. Spol. Zemako nabízí opravu za cenu 1 434 146,- vč. DPH, spol. Swietelsky  za 1 343 978,- vč. DPH a
spol. Simost 1 196 461,- s DPH. Pro letošní rok máme na tuto akci rozpočtovanou částku 1.200.000,-

Diskuze:
Grolich st. Jsou uvedené nabídky srovnatelné i  do rozsahu a znamená to tedy, že půjde o opravu

nosných zdí, s tím že se opraví silnice před mostem?
starosta Ano. Oprava zahrnuje upravit levý břeh na nátokové straně mostu, nová opěra vč. pilotů

(základů), mostovka zůstane stávající, opraví se její povrch pomocí stavební chemie, stěrky
na pojížděné povrchy. Bude opravena ta část, která ujíždí. Bude odstraněn asfalt z nájezdu
od garáží, upraven nájezdový úhel a nájezd se nově upraví živičným povrchem. Konkrétní
popis opravy upřesnil starosta na výkresech.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice schvaluje výběr dodavatele na opravu mostu do Zaosadí spol. Simost, s.r.o.
za částku 1.196.461,- s DPH.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3-2/2021 bylo schváleno.

4. Výběr dodavatele na pořízení komunální techniky
blok 4-1

Výběrové řízení
Vzhledem k výši dotace 500 tis. vč. DPH na akci Pořízení technického vybavení pro údržbu zeleně v obci z MŽP
bylo nutné zadat výběrové řízení dle podmínek pro zadání veřejných zakázek OPŽP. Proto musí být prvotní
výběr dodavatele ze dne 16.2.2021 anulován.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice rozhodlo  o zrušení vybraného dodavatele komunální  techniky usnesením
č. 6-1/2021, ze dne 16.2.2021.
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Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4.1-2/2021 bylo schváleno.

blok 4-2

Výběr dodavatele dle podmínek OPŽP
Výběrové  řízení  na  dodavatele  komunální  techniky  řádně  proběhlo  podle  zadávacích  podmínek  OPŽP.
Z doručených nabídek byl vybrán hodnotící komisí dodavatel, který splnil zadaná kritéria a je potřeba schválit
dodavatele dle výsledku výběrového řízení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice schvaluje pořízení techniky na údržbu zeleně od společnosti Synpro s.r.o.
za celkovou cenu 752.975,20 Kč bez DPH, tj. 911.099,99 Kč vč. DPH.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4.2-2/2021 bylo schváleno.

5. Žádost o prominutí nájmu - obecní nebytové prostory

Prominutí nájmu
Vzhledem k nucenému uzavření provozovny nájemce Karolína Lungová žádá o prominutí nájmu za měsíce 10,
11/2020 a 01, 02, 03/2021. Nájem (3.500,-) platí poctivě a pravidelně i v dnešní době, kdy fakticky z nařízení
vlády podnikat nemůže. V loňském roce jsme ji nájem po dobu uzavřených měsíců odpustili.

Diskuze:
starosta Navrhuje úlevu zopakovat odpuštěním nájmu v předmětných 5 měsících.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice schvaluje  prominutí nájmu za obecní nebytové prostory nájemci Karolíně
Lungové za měsíce říjen a listopad v roce 2020 a za měsíce leden, únor, březen v roce 2021. 

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Sedlák)

Usnesení č. 5-2/2021 bylo schváleno.

6. Výběr dodavatele na opravu střechy MŠ Velatice
blok 6-1

Oprava střechy MŠ Velatice
Bylo provedeno výběrové řízení. Na základě poptávky byly doručeny 4 cenové nabídky v rozmezí 454.000,- až
605.000,-. Na financování akce měla MŠ vyčleněna částku 150.000,- z investičního fondu. Pokud bude přiznána
dotace z JMK  v plné výši 250.000,-, bude třeba i tak opravu dofinancovat z obecního rozpočtu.
  

Diskuze:
Starosta shrnul cenové nabídky v přehledu a okomentoval nejnižší nabídku p. Brabce. Dále uvedl, že

v  investičním fondu  MŠ je  částka  vyšší,  a  to  cca  220.000,-.  V  souvislosti  s  výší  ceny
na opravu bude třeba z investičního fondu čerpat částku vyšší. Navrhuje celých 220.000,- Kč.

Grolich ml. upozornil  na  skutečnost,  že  financování  musí  probíhat  prostřednictvím  obce,  tudíž  bude
nutno  stáhnout  z  MŠ  prostředky  z  investičního  fondu.

Putna Proč jsou nabídky p. Brabce rozdělené.
starosta protože  stavební  a  elektrikářskou  část  bude  dodávat  jako  subdodávku  a  nabídky

od subdodavatelů obdržel později.
Grolich ml. navrhuje převést z investičního fondu částku ve výši 200.000,- a 20.000,- ponechat jako

rezervu MŠ.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Velatice  schvaluje  uzavřít  smlouvu  na  dodávku  opravy  střechy  MŠ  Velatice  s  firmou
Vladimír Brabec za částku 453.621,- Kč.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6.1-2/2021 bylo schváleno.

blok 6-2

Oprava komínů a hromosvodu MŠ Velatice
Bylo by dobré, uzavřít smlouvu se subdodavateli na opravu komínů a dodávku hromosvodu  napřímo.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice schvaluje uzavřít smlouvu na dodávku opravy komínů za částku 30.000,-Kč a
na dodávku hromosvodu za částku 15.000,- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6.2-2/2021 bylo schváleno.

7. Žádost o podporu projektu Nový domov

Podpora projektu Nový domov
V rámci ORP Šlapanice byla předložena žádost o pomoc na spolufinancování projektu Nový domov - chráněné
bydlení pro dospělé lidi s poruchou autistického spektra. Tento projekt je zpracován a předkládá jej spolek Tady
to mám rád. Záměr je také součástí komunitního plánu ORP Šlapanice a je zařazen v základní síti pro rok 2021
JMK.  Projekt  již  získal  významnou  dotaci  na  realizaci  chráněného  bydlení,  je  však  třeba  doplnit  částku
na dofinancování ve výši 6 mil. Z toho 2 mil. Kč poskytne město Brno jako bezúročnou půjčku. Na zbývající část
(4  mil.)  je  předložena  tato  žádost  o  poskytnutí  návratné  finanční  výpomoci.  V  rámci  DSO  Šlapanicko  je  tato
částka rozpočítána na obce dle počtu obyvatel. Vzorec je 60,- (56,17)/na občana (759). Celkem se tedy u nás
jedná o částku 42.629,-. Některé okolní obce již tuto variantu schválili a poměrnou částku (příp. její díl) poskytly
spolku jako finanční dar.
V  případě  podpory  projektu  a  vzniku  služby  na  sebe  bereme  také  závazek  spolufinancování  služby.  Podle
podmínek  JMK  a  pokud  budou  i  ostatní  obce  solidární,  by  částka  neměla  přesáhnout  10  tis.  obec/rok.

 

Diskuze:
Grolich ml. Jde o příspěvek, lze předpokládat, že pravděpodobně nikdo z naší obce tuto službu nevyužije.

Jde o něco jako chráněné bydlení pro autisty.
Grolich st. Na budoucí provoz budou příspívat rodiny klientů?
Grolich ml. Ne, budeme přispívat na provoz, pokud bychom tam měli klienta.
Šenkyřík Vnímá podporu jako vhodnou investici do budoucna i pro případné další klienty. Podpořil by

tento projekt formou daru, aby byla zajištěna péče o tyto klienty a předně zázemí pro jejich
důstojný život. Vnímá záměr jako pilotní projekt v rámci ČR, který je dobré podpořit.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice schvaluje  smlouvu o poskytnutí daru mezi obcí Velatice a spolkem Tady
to mám rád částkou 42.629,- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7-2/2021 bylo schváleno.
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8. Schválení závěrečného účtu obce za rok 2020

Závěrečný účet obce
Byl vypracován ZÚ obce Velatice za rok 2020. ZÚ byl zveřejněn na ÚD Obecního úřadu dne 17.3.2021 se všemi
přílohami.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice schvaluje závěrečný účet obce Velatice za rok 2020 bez výhrad.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8-2/2021 bylo schváleno.

9. Záměr prodeje pozemku 
blok 9-1

Záměr prodeje pozemku
Záměr prodeje části pozemku pč. 434/3 o výměře cca 28 m2 byl zveřejněn na ÚD. Během zveřejnění se neozval
jiný zájemce. Můžeme přistoupit k uzavření Kupní smlouvy s žadatelem a současně stanovit prodejní cenu.
V lokalitě Horní Zaosadí byly pozemky k rodinným domům v r. 2020 prodávány za částku 800,-/m2.

Diskuze:
Grolich ml. Upozornil, že je třeba nejprve zajistit geometrický plán a doporučuje schválit pouze kupní

cenu.
starosta uvedl,  že  geometrický  plán  zajistí  zájemce  o  pozemek,  následně  bude  sepsána  kupní

smlouva s obcí. Dále navrhuje uvědomit zájemce o pozemek, že bude prodán za 800,-Kč/m2,
tedy za cenu, která byla v lokalitě odsouhlasena v roce 2020.

zastupitelstvo se dohodlo na prodejní ceně 800,- Kč/m2 na část pozemku p.č. 434/3 o celkové výměře
cca 28 m2.

blok 9-2

Záměr prodeje pozemku
Byl dopracován koncept situace k záměru prodeje části pozemku v lokalitě Za Mlýnem. Důvodem záměru je
nabídka k odkoupení pozemku soukromými subjekty za účelem vybudování, nebo rozšíření služeb/výroby. 
Velikost vymezené plochy je 1000 m2.

Diskuze:
Grolich ml. Uvedl, že by bylo dobré, aby prodávaný pozemek nezasahoval do okolí, kde bude zbudovaný

poldr.  Důvodem  je  zachování  prostoru  pro  přístup  občanům  a  příp.  vjezd  techniky
k údržbovým pracím. Chtěl by, aby tam do budoucna byla možnost nějaké vycházkové cesty
okolo poldru.

starosta V návrhu situace počítal s uličkou mezi SD a prodejným pozemkem v šířce cca 2,5m. Je
pravdou, že u poldru by mohlo být více prostoru.

Severa Navrhoval by zatím pozemek neprodávat a počkat, až bude poldr zbudován.
starosta Nemá důvod čekat na budování poldru, je to do budoucna dlouhodobá záležitost. Určitě je

třeba zvážit odstup hranice pozemku a zachovat dostatečný přístup k místu budoucí tůně.
starosta Záměr prodeje pozemku v lokalitě zvažujeme již delší dobu. Je to na základě projeveného

zájmu několika  zájemců.  Nyní  už  máme jasněji,  jak  bude  tato  část  mezi  "pekárnou  a
stolárnou" rozdělena. Je tedy zřejmé využití místa a k tomu potřebné plochy. Máme vážného
zájemce,  místního člověka,  který  je  schopný část  pozemku odkoupit  a  ve  zbudovaném
provozu ostatním lidem nabídnout svoje služby. Jedná se o záměr vybudování autodílny.

Grolich ml. Je třeba upravit velikost pozemku pro schválení záměru cca na 600 - 700 m2, s tím, že
navrhuje, aby zájemce sdělil nabízenou cenu.

Putna Je už vyřešeno garážování budoucího traktoru? Bude se realizovat parkovací stání u OÚ? Je
třeba vytvořit dostatečný prostor pro uskladnění obecní techniky.

starosta Uvedl, že předběžně jednal s arch. Černou, ta je však časově vytížená. Bude dobré oslovit
i jiného arch. který by mohl dříve reagovat. S parkovacím stáním u obecního úřadu počítáme,
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nicméně,  podle předběžných odhadů,  by se měl  traktor  samotný vejít  do naší  stávající
garáže. Na ostatní příslušenství bude třeba zázemí vybudovat. Čekáme na dodávku techniky
a její reálnou velikost. V úvaze jsou stále obě varianty, jak u OÚ, tak Za Mlýnem.

Grolich ml. Zmínil, že k novému SD je možné přistavět garáž pro techniku, z hlediska prostoru to nebude
problém.

Grolich ml. Záměr  zájemce  považuje  za  přínosný,  taková  služba  nyní  v  obci  chybí.  Do  zveřejnění
o záměru obce doporučuje uvést minimální cenu a účel, pro který bude pozemek nabízen.
Navrhuje za nezasíťovaný pozemek min. cenu 1.500,- Kč/m2.

Putna Doporučoval by předem určit konkrétní službu, která bude v dané lokalitě provozovaná.
starosta Pokud máme vážného místního zájemce, který svým podnikáním rozšíří služby lidem v obci,

kde evidentně chybí a je po nich poptávka, navrhuje podpořit záměr obce se zaměřením
na  konkrétní  využití  nabízeného  pozemku.  Jako  cenu  navrhuje  min.  1.500,-/m2
za nezasíťovaný pozemek. Aby se však zabránilo spekulacím s pozemkem a jeho využití bylo
skutečně  v  souladu  s  uzemním plánem tj.  výroba,  řemesla,  služby,  je  třeba  podmínky
budoucího využití specifikovat jak do zveřejněného záměru, tak do následné kupní smlouvy.

Grolich ml. Uvedl,  že  je  dobré  v  záměru  obce  specifikovat  upřesnění  účelu,  pro  který  se  pozemek
prodává, to pomůže zamezit i spekulativní nákup pozemku, např. kdy se jen v části budovy
udělá prostor pro službu a zbývající  část bude fakticky sloužit  pro bydlení,  protože i  to
územní plán umožňuje.

Sedlák Také by byl pro tuto variantu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice schvaluje  záměr prodeje části  pozemku 2150/1 o výměře 600 - 700 m2
s minimální nabídkovou cenou 1.500,- Kč/m2 za účelem zbudování autodílny.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 1 (Putna) / Zdrželo se: 1 (Severa)

Usnesení č. 9-2/2021 bylo schváleno.

10. Diskuze
blok 10-1

Přístavba Makovec
Na OÚ byla doručena žádost o vyjádření k zamýšlené přístavbě RD manželé Makovcovi, č.p. 204. Přístavba bude
realizována v zadní části  pozemku z pohledu od ulice, výškou v rámci 1NP. Nemění tedy charakter ulice,
rozměry v čelním pohledu budou zachovány. Hmota, která vzniká, je skryta za domem.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice schvaluje záměr přístavby RD Makovcovi, č.p. 204, Velatice dle projektové
dokumentace zpracované Ing. Janem Malinou, 3/2021

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10.1-2/2021 bylo schváleno.

blok 10-2

Rekonstrukce VTL regulační stanice
Od spol.  GasNet byla doručena žádost o vyjádření k navržené rekonstrukci VTL RS. Jedná se o demontáž
stávajícího objektu vč. technologie, stavbu nového objektu podle PD, vč. jeho nového umístění. 

Diskuze:
Grolich ml. Jak bude řešeno užívání obecního pozemku - šlo by o věcné břemeno? Upozornil také, že

vydlážděním ubude jedno parkovací místo v této lokalitě.
Grolich st. Pokud se bude regulační stanice přestavovat, doporučoval by, aby se RS posunula dále

od silnice směrem na západ - 3-4 m .
Putna Pravděpodobně se příliš  nebudou moci posunout tolik z důvodu ochranného pásma VTL

vedení.
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starosta Stavba je plánována v horizontu 2 let. Tedy je prostor pro dořešení majetkoprávních vztahů.
Zjistí, jak bude spol. GasNet postupovat při záboru obecního pozemku a jaké jsou možnosti
stran umístění stavby s odstupem od komunikace.

zastupitelstvo se  dohodlo,  že  bude  upřesněn  postup  stran  obecního  pozemku  a  prověřena  možnost
umístění stavby s odstupem od komunikace.

blok 10-3

Záměr stavby RD Martin Litera
K  připravovanému  záměru  stavby  RD  stran  uvolnění  příjezdové  cesty  po  obecním  pozemku  -  účelová
komunikace, byla panem Martinem Literou předložena žádost o možnosti přesunutí konzoly/sloupu pro vedení
NN v Horním Zaosadí a to z parcely č. 434/3 na p.č. 434/4 do vzdálenosti cca 1m. V žádosti je také uvedeno, že
by veškeré náklady s akcí spojené (finanční i administrativní) hradil žadatel, tedy p. Litera. Nyní je možnost tuto
akci spojit s plánovanou obnovou distribuční sítě NN v Zaosadí.

Diskuze:
Putna S přeložkou sloupu souhlasí, ale cestu k vlastní parcele doporučuje, aby si upravil na vlastní

náklady.
Grolich ml. S přeložkou souhlasí, pokud veškeré kroky zajistí vlastní cestou.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce Velatice  schvaluje  možnost  posunutí  konzoly  nadzemního vedení  NN z  pozemku
p.č. 434/3 na pozemek p.č. 434/4.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10.2-2/2021 bylo schváleno.

blok 10-4

Záměr koupě pozemku manželů Havláskových
Na OÚ byla doručena žádost o možném odkoupení části  obecního pozemku p.č.  438/2 a 438/1 v Horním
Zaosadí - Propast, pro budoucí záměr výstavby RD. Případně zájem o jiný stavební pozemek v této lokalitě.

Diskuze:
starosta Uvedl, že v žádosti je uveden záměr pořídit pozemek pro jejich dceru. Termín, nebo výhled,

kdy by přistoupili k vlastní stavbě uvedeno není.
Putna Navrhuje řešit lokalitu celkově s tím, že by se řešilo zasíťování pozemků. Je otázkou, zda

chtějí stavět nyní, nebo v budoucnosti. Prodej bude možný po rozparcelování a zasíťování.
Grolich ml. V této lokalitě nejsou snadno dostupné sítě. Již dříve byly nabízeny varianty od zájemců

na pozemky, že sítě přivedou a cena za investici  pro zasíťování se příp. projeví v ceně
za kupovaný pozemek. Nicméně vždy ze záměru sešlo. Navrhuje pro další  výstavbu RD
na území obce upřednostnit lokalitu Za Mlýnem a Horní Zaosadí ponechat jako výhled pro
další prodej.

zastupitelstvo Bylo dohodnuto, že obec pozemky v Horním Zaosadí prozatím neprodá. V případě zájmu
bude jednat o možném prodeji v lokalitě Za Mlýnem.

blok 10-5

Žádost o podporu Linky bezpečí
Byla doručena žádost Linky bezpečí o finanční příspěvek ve výši 5.000,-  Linka je zřizována především pro mladé
lidi  s  problémy,  které  potřebují  někomu  sdělit  anonymně,  zdarma  a  nonstop.  Z  okolí  podpořili  žádost
např. Mokrá-Horákov, Pozořice, Hostěnice. 

Diskuze:
starosta Zdůraznil, že se jedná o jednorázovou podporu. A uvedl, že v dnešní složité době je třeba

podpořit všechny prostředky, které pomohou lidem pandemii (nejen) zvládnout.
Grolich ml. Navrhl, aby tento jednorázový příspěvek byl ve výši 3.000,- Kč.
Grolich st. Uvedl,  že by bylo dobré zjistit,  co je  to za právní  formu společnosti  a  jak je  primárně

financována.
starosta Z podkladů žádosti  bylo  zjištěno,  že  jde  o  zapsanou společnost  a  operativně doplněno
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na zasedání, že je to nezisková příspěvková organizace. Navrhuje hlasovat o výši příspěvku
3.000,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice schvaluje finanční dar organizaci Linka bezpečí ve výši 3.000,- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10.3-2/2021 bylo schváleno.

blok 10-6

Poskytnutí dotace spolku Sokola Velatice.
Z důvodu právě probíhající rekonstrukce I. etapy a její závěrečné fáze jsme se dostali s financováním stran obce
na hranici 200.000,-. S tím, že spolek Sokola podal žádost o dotaci na tuto akci na úřad JMK a je reálné, že dotaci
získá, bude třeba, aby částku z přiznané dotace dokryl spoluúčastí na rekonstrukci. Dotace 70%,  max. 150 tis.
Nyní by bylo dobré, na základě žádosti spolku Sokola, poskytnout dotaci ve výši 200.000,- Kč, aby bylo možné
z jeho strany zaplatit hotové práce. V případě, že dotaci z JMK dostanou, mohou vykázat proplacené faktury
za provedené práce na JMK a tuto výši dotace vrátí zpět obci. V případě, že dotaci z JMK nedostanou, doplatí
faktury z dotace od obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Velatice  schvaluje  poskytnutí  dotace  spolku  Sokola  Velatice  ve  výši  200.000,-
na rekonstrukci interiéru Sokolovny etapa I. - sociální zařízení.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10.4-2/2021 bylo schváleno.

blok 10-7

Optický kabel na náměstí. Svah za pekárnou. Svah pod OÚ. Prostor pod Skalkou u hřiště.

Diskuze:
Putna Žádá o  vyřešení  připojení  kabelu  firmy Vivo k  hospodě.   kabel  překáží  při  stavění  a  kácení

vánočního stromu. Navrhuje pořídit odpojitelnou zásuvku nebo vést jiným způsobem.
Grolich ml. Doporučuje řešit s nájemcem hospody L. Lazarčíkem.
Grolich st. Navrhuje pořešit osázení svahu za Pekárnou (mezi Pekárnou a upravenou plochou).
Putna Navrhuje dořešit výsadbu ve svahu pod OÚ.
starosta Oslovíme  zahradníka,  který  poradí,  jaké  dřeviny  nebo  keře  osadit.  V  této  souvislosti

i s výsadbou svahu pod OÚ.
Sedlák Sedlák navrhuje zrekultivovat prostor u potoka pod Skalkou.
starosta Nejlépe, abychom místo prohlédli společně a stanovili koncept, jak by se dalo místo využít a

upravit.

blok 10-8

RO č.1 - 2021
Zastupitelstvu obce bylo předloženo rozpočtové opatření č. 1-2021.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice schvaluje a provádí rozpočtové opatření č. 1-2021 v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10.5-2/2021 bylo schváleno.

11. Závěr
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Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno ve 21:00 hod.

Diskuze:
starosta Poděkoval zastupitelům i veřejnosti a ukončil jednání zastupitelstva.

Ověřovatel: Martin Sedlák, Zdeněk Severa   ............................................................
 
Starosta Ing. Tomáš Šenkyřík   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


